

Protokoll styrelsemöte för Torshälla SS

Datum: Torsdagen den 3/3 -2022

Klockan:18.00 -20.30(21.15)

Plats:MunktellArenan lokal Filippa

Närvarande:Lotta Maxe, Johan Thureson,Ann-Christin Abrahamsson,Birgitta Öbrink,Mats Eriksson, Inge Bärge,Leif Karlsson, Anna Götzlinger,Niclas Bjällhage,Sture Sundvall, Thord Nogerius ,Håkan Wallin och Gunilla Lenander.

1. Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat.

2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Val av protokolljusterare

Mats Eriksson valdes till protokolljusterare.

4. Genomgång av föregående protokoll.

Föregående styrelsemötes protokoll lästes upp, godkändes och lades till handlingarna.(Frågan togs upp om ändring :Protokollet lämnas ut innan mötet så kan styrelsen bara godkänna . Detta innebär en tidsvinst. Styrelsen godkände förslaget.

5. Rapport

□ Ungdom (Niclas Bjällhage):

Seglarläget på Lövsjär v 32 blir 26-30 Juni. Lämpligt att medlemmar som önskar kan göra sin arbetsplikt den 26 juni söndag tex kök och iordningställa 20 optimister. Godkändes av styrelsen.

Problem med funktionärer på seglingskvällar i Mälby (tex köra motorbåt).Pusha på hemsidan. Lämpligt att lägga arbetsplikt till arbetsdagen på Mälbybasen den 24 april. Godkändes av styrelsen.

För att få delta i optimistsegling är åldern 8-14 år och att kunna simma 200 m.

RIB båten är beställd. Bidrag sökt.

Önskemål att köpa ny C55 finns. Bara begagnade ,slutat tillverkas. Finns billigare varianter.

Trailer ej beställd men om vi får bidrag finns pengar till den.

□ Lövsjär. (Mats Eriksson): Mats har haft kontakt med Västerås kommun angående toaletterna. Ansökt om att byta ut befintlig anläggning och ny större Aquatron.

Johan T. informerar att Barkmans kan sponsra oss med färg till Juniorhuset och Klubbhuset .Han har pratat med Tommy Bernergård VD.

□ Slipen: (Inge Bärge)

Inge som är ny medlem i TSS och nu sammankallande i Slipkommittén önskar få tel.nr till alla medlemmarna i gruppen. Birgitta ordnar detta. Gällande alla medlemmar planeras ny matrikel. Många tel.nummer är fel i den senaste och Birgitta lägger ut på Facebook och hemsidan om att alla kollar upp sina nummer. Lämpligt att få in mejladresser på alla som har.

Inge har haft kontakt med kommunen angående täckta mastsjud men vi får inte bygga något permanent med fasta tak. Undersöker hur man kan ordna med demonterbara tak. Alla byggnader före 1976 OK! Projektet mastsjud har stått länge på agendan.

- För att minska inbrottsförsök: 1. Belysning , placering på byggnader.
2. Byglar över låsen som till röda boden.
3. Staket.

Staket bra ,belysning bättre!

- Sublift: (Johan Thuresson)
Schema för sjösättning och subliftförare är nu på gång. Som tidigare nämnts är däck och lyftband på plats.
Subliften måste uppgraderas med styrsystemet i övrigt OK. Finns ej med i årets budget .Subliften har varit i bruk i 20 år. Ett byte av systemet tar en vecka och vi vill inte ha ett plötsligt haveri mitt i upptagning eller iläggning. Planerar byte av systemet till nästa år (senhösten 2022 klart i jan 2023). Vi håller tummarna att inget akut händer i år!

 - Segling: (Thord Nogerius)
Kappseglingsskväll onsdagen den 6 april. Domarregler och seglingstaktik .
Annonseras på TSS och Svearnas hemsidor .50 :- swischas till Tord Nogerius.
Vid Sundbyholmsregattan(uppdelad på 3 etapper i år) 18 juni ska TSS nöjeskommité bjuda på hamburgare o korv på Lövskär till självkostnadspris.
Enligt Niclas B. finns intresse från ungdom att utbilda sig till kappseglingsdomare/ seglare.

 - Nöje : (Åsa Ahlström EJ NÄRVARANDE)
Inget att rapportera.

 - Miljö : (Ann-Christine Abrahamsson)
Inget egentligt nytt att rapportera .Miljödokumentet finns men de ska samordnas med 10/3
slipkommiténs dokument. Miljögrupp/slipgrupp och styrelse har ett TEAMS möte torsdag den ~~3/3~~
kl 18.00.
Gällande dammsugare för sanering kommer ett bokningssystem att upprättas samt regler kring hanteringen av dammsugaren. Ska slipkommitén ha en underfunktionär gällande dammsugaren.

 - Övriga rapporter :
Sture S. rapporterar att vi har 6 båtar i kö men inga platser på slipen. Diskussion uppkom :Hur ska vi hantera långliggarna ?Har alla medlemmar sina båtar försäkrade? Stickprov? Nu är vi med i SBU-BAS(10 mars) och enligt deras regler har Håkan W information att andra klubbar har haft båtar som övergått i klubbens ägo och då har man ”inga lik” kvar.
Alla båtar som ligger på slipen ska vara ansvarsförsäkrade! Försäkringsbevis ska kunna visas på anmodan!
För att inte tappa bort medlemmar i medlemsregistret och skapa en rutin för att det ska fungera ska SBU-BAS vara ”master” och Idrott on line ”slaven” för att inte tappa bort manuella medlemmar.
Hemsidan kommer att läggas ner webbansvarig Magnus Norén ska migrera Idrott on line till annan plattform. Magnus N .och Peter Ö. Bjuds in till ett möte med styrelsen.
Anna G. Kommer att delta i ett informationsmöte om arkivering . Hon vill att alla medlemmar som har gammalt material lämnar in det för digitalisering.
Ordförande önskar att vi har kortare och fler möten då det är mycket på agendan nu.
- 6. Ekonomi (Leif Karlsson):**
- Budgetuppföljning
Ekonomi är god och i balans.

7. Nya och utträdande medlemmar.

- Nya medlemmar: Fullvärdig : Elias Karlsson-Pyk
 - "- Oscar Gyllhamn
 - "- Robert Stribeck
- Fam.medl: Anna Stribeck,
Emilia Stribeck
- Fullvärdig: Patrick Löfberg
 - "- Göran Axelsson
 - "- Jonny Söderlund
- Fam.medl: Lena Söderlund

- Utträdande medlemmar:

Fullvärdig : Milla Thors
-"- : Jimmy Nilsson
Familj : Christer Lindblad

8. Meddelanden

Inga inkomna

9. Övriga frågor

- Uppföljning: Uppdatering slipregler inklusive upptagning/sjösättning .Johan skickar uppdateringen till alla.
- Avtal TSS-TBF .Vissa formuleringar och ändringar gjorda.
- Uppdragsbeskrivning sektioner/årsklocka.
- Återinföra anläggningsgruppen.
Bordlägges (från förra mötet)
- Inköp dataprojektor:
Bordlägges (från förra mötet)
- SBU-BAS(MBF båtdag 2022 i Västerås) 30 mars kl 19.00
TSS har 6 röster och behöver en representant.
Håkan Wallin tar på sig uppgiften men kan inte den 30 mars.
Anki A. Lyssnar av via TEAMS då det kan komma upp många miljöfrågor.

10. Tid för nytt möte

Tisdagen den 5 april kl 18.30 i Gula villan Strandgatan 9 i Eskilstuna. Bergränsat antal parkeringsplatser på gården. Samåk gärna.

11. Mötet avslutas

Ordföranden avslutar mötet.

Gunilla Lenander

Gunilla Lenander
sekreterare

Lotta Maxe
ordförande

Lotta Maxe

Justeras

Justeras

Mats Eriksson

Mats Eriksson